

FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

1. What is the current status of City Credit Investment Bank Limited?

On 16 October 2023, the High Court of Sabah and Sarawak at the Federal Territory of Labuan (“**the Court**”) ordered that Luke Anothony Furler (“**Mr. Furler**”), an independent insolvency practitioner with an address at c/o Quantuma (Singapore) Pte Limited, as the Interim Liquidator of City Credit Investment Bank Limited (“**the Company**”).

2. What is the role of Interim Liquidator and what are his duties and powers?

Mr Furler’s duties as Interim Liquidator is provided under the Order and which includes such powers and duties as prescribed under the Malaysia Companies Act 2016 (“**CA 2016**”) and the Companies (Winding-Up) Rules 1972.

Mr Furler’s duties includes to safeguard and preserve the status quo of the Company and its assets.

Mr Furler will provide such periodic updates to all relevant parties as the interim liquidation progresses.

3. Will creditors get their money back and how much will creditors receive?

The Company is presently under interim liquidation. Mr Furler will undertake the determination of the list of creditors and to adjudicate the sums claimed and will update the creditors on the progress of the Company's asset recovery efforts in due course and the amount that will be paid upon ascertaining sufficient details.

4. Will the Interim Liquidator be processing redemption / trade requests?

Mr Furler will not be processing trade or redemption requests at the present time. Mr Furler is still in the process of confirming the solvency position of the Company and will seek due approvals and clearances on such requests.

5. When can creditors submit a claim to the Interim Liquidator?

Mr Furler will provide detailed information to creditors / policyholders when the submission of proof of debt exercise commences.

6. How can 3rd parties obtain further information from the Interim Liquidator?

Please continue to follow the website <https://www.citycreditinvestmentbank.com/> for updates and developments.

Should you require any further information or have any queries, please do not hesitate to contact the Interim Liquidator and his team via email at ccibinfo@quantuma.com.

常見問題

1. City Credit Investment Bank Limited 的現狀如何?

於 2023 年 10 月 16 日，位於納閩聯邦領地的沙巴州和砂拉越高等法院（“法院”）命令獨立破產執業人士 Luke Anthony Furler，其地址為 Quantuma (Singapore) Pte Limited，為 City Credit Investment Bank Limited（“公司”）的臨時清算人。

2. 臨時清算人的角色、職責和權力是什麼?

Mr Furler 作為臨時清算人的職責是被該命令規定的，其中包括 2016 年馬來西亞公司法（“CA 2016”）和 1972 年公司（清盤）規則當中所規定的權力和職責。

Mr Furler 的職責包括保護和維護公司及其資產的現狀。

Mr Furler 將隨著臨時清算的進展定期向所有相關方提供最新情況。

3. 債權人能拿回他們的錢嗎？債權人能拿回多少錢？

公司正在進行臨時清算。Mr Furler 將確認債權人名單並裁定索賠金額，並將在適當時候向債權人通報公司資產追回工作的進展情況，以及在獲取足夠資訊後將支付的金額。

4. 臨時清算人會處理贖回/交易請求嗎？

臨時清算人目前不會處理任何交易和贖回請求。Mr Furler 仍在確認公司的償付能力，並將就此類請求尋求適當的準予和許可。

5. 債權人什麼時候可以向臨時清算人提交索賠？

Mr Furler 將在提交債務證明的過程開始時向債權人/投保人提供有關提交債務證明表格的資訊。

6. 第三方該如何從臨時清算人獲取更多資訊？

請繼續關注網站 <https://www.citycreditinvestmentbank.com/> 以獲取最新資訊和發展。

如果您需要更多資訊或有任何疑問，請隨時通過電子郵件聯繫臨時清算人及其團隊，郵箱地址為 ccibinfo@quantuma.com。